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5 ledna, 2024

Lékařka používá ivermektin i na léčbu v případě
poškození zdraví takzvanou „Covid vakcínou“ (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/01/lekarka-pouziva-ivermektin-i-na-lecbu-v-pripade-poskozeni-zdravi-takzvanou-covid-
vakcinou-video

Možná si ještě pamatujete na účelově vyvolaný humbuk, který se týkal
léku ivermektin, od 80. let používaného i v humánní medicíně. Jenže
propagandisté zcela lživě tento lék představili jako „koňský odčervovač“
(neboť jiná jeho verze se skutečně používá pro koně), aby od jeho
užívání odradili.

Logicky tehdy bylo nutné očernit všechny možné léčby, neboť jen tak
bylo možné do lidí nuceně napíchat experimentální genové přípravky.
Nouzové schválení by u nich totiž nikdy neproběhlo, pokud by
existovala účinná alternativní léčba již existujícími medikamenty.

Nicméně po následných bojích na poli justice se skupině amerických
lékařů nedávno povedl husarský kousek: na základě mnoha důkazů a
studií byl ivermektin soudem povolen i pro léčbu Covidu.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/01/lekarka-pouziva-ivermektin-i-na-lecbu-v-pripade-poskozeni-zdravi-takzvanou-covid-vakcinou-video/
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Americká lékařka nyní upozornila na to, že lék funguje i na léčbu v
případě poškození zdraví takzvanou „Covid vakcínou.“

Ivermektin, alias „odčervovač koní“, byl nejen ospravedlněn jako účinná
léčba COVIDu, ale nyní se ukazuje jako jeden z nejlepších léků na
poškození vakcínou.

Dr. Mary Talley Bowdenová to dosvědčuje. V její vlastní klinické praxi
ivermektin nabídl výtečné výsledky.

Lékařka mimo jiné zmiňuje, že v posledních dvou letech trpí 7% jejích
pacientů vedlejšími účinky genových injekcí. Nikdy ještě neviděla, aby
jakýkoli medicínský přípravek způsobil tolik škod.

Jmenuje také celou řadu vedlejších účinků, od zvýšeného tlaku až po
různé nevysvětlitelné bolesti či vyrážky. Mnoho z těchto lidí prošlo
bezpočet ordinací, ale nikdo jim nepomohl. Předpokládá, že většina
hlášených problémů pochází z injekcí.

Dále upozornila na to, že některé problémy způsobené genovými
injekcemi léčí s pomocí ivermektinu.

„Obvykle začínám s ivermektinem, protože váže spike protein. Má
protizánětlivé vlastnosti. Ve skutečnosti má 20 různých mechanismů
účinku a důvod, proč začínám s ivermektinem, je jiný, než je napsáno v
literatuře. Klinicky jsem viděla některé pacienty s opravdu těžkými
vyrážkami po těchto injekcích a s ivermektinem se to docela
dramaticky vyčistilo.“

Ivermectin, AKA “horse dewormer,” has not only been vindicated as an effective
treatment for COVID, but now it is proving to be one of the best remedies for vaccine
injury.

Dr. Mary Talley Bowden attests to this. In her own clinical practice, ivermectin has
offered profound… pic.twitter.com/1aOrpHO5eV

— The Vigilant Fox 🦊 (@VigilantFox) January 5, 2024

https://t.co/1aOrpHO5eV
https://twitter.com/VigilantFox/status/1743085638616809802?ref_src=twsrc%5Etfw
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Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 13 Průměrně: 4.9]

 
 


